

## 江苏库纳实业有限公司 名称变更通知函

根据公司发展需要，经盐城市行政审批局核准，我公司原名称“江苏库纳实业有限公司”已于2023年12月20日变更为“江苏库纳新能源股份有限公司”。现将有关事项通知如下：

1、公司名称变更后，统一社会信用代码、开户银行及账号不变。公司所有对内对外文件、资料、发票开具及账号、税号等业务将全部使用新的公司名称。

2、公司的业务由江苏库纳新能源股份有限公司继承履行。业务主体和法律关系保持不变，原签订的合同继续有效，原有业务关系和服务保持不变。

原公司名：江苏库纳实业有限公司

现公司名：江苏库纳新能源股份有限公司

特此函告！



江苏库纳新能源股份有限公司  
二〇二三年十二月二十五日

**\*\*Notice of Company Name Change\*\***

In accordance with the company's development needs and approval from the Yancheng Administrative Examination and Approval Bureau, our company's original name, "Jiangsu Kuna Industrial Co., Ltd.," has been changed to "Jiangsu Kuna New Energy Co., Ltd." on December 20th, 2023. We hereby notify the following matters:

1. Following the company name change, the Unified Social Credit Code, bank accounts, and account numbers remain unchanged. The new company name will be used for all internal and external documents, materials, invoice issuance, accounts, tax numbers, and other business-related matters.
2. The business operations of the company will be carried out by Jiangsu Kuna New Energy Co., Ltd. All business entities and legal relationships remain unchanged. Previously signed contracts will remain valid, and existing business relationships and services will remain unchanged.

Original Company Name: Jiangsu Kuna Industrial Co., Ltd.

Current Company Name: Jiangsu Kuna New Energy Co., Ltd.

Hereby notify the above !

Jiangsu Kuna New Energy Co., Ltd.  
December 25, 2023



# 登记通知书

(3209ycsp0002)登字[2023]第12200005号

江苏库纳新能源股份有限公司（统一社会信用代码91320921MA1WXU5G24）：

你单位提交的公司变更登记申请材料齐全，符合法定形式，我局予以登记。



2023年12月20日